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Kommunala Pensionärsrådet  

 

Plats och tid Kommunkontoret, sammanträdesrum A, måndag 13 maj, kl 13:00-15:00 

 

 

Beslutande 

Ledamöter Einar Wängmark, ordförande 

 Tomas Bolén, Ks 

 Roger Torvidsson (PRO) 

 Mats Ivarsson (SPF)  

 Dan Hälsing (SPF) 

 Olle Östlin (SPF) 

 Ingegerd Sundberg (SPF) 

 Sonja Strandell (PRO) 

 Runa Friberg (PRO) 

 Jonas Stål (SKPF) 

  
 

 

Övriga närvarande  

Övriga Monica Larsson Sekreterare 

 Matilda Wikholm Verksamhetschef 

 Ulla-Marie Nilsson Folkhälsosamordnare §4 

 Fredrik Skoglund Bollnäs KPR 

 Christian Olars Kval- metodutvecklare §6  

  

 

   

 

 

Justering 

Justerare Sonja Strandell 

 

Plats och tid             Kommunkontoret onsdag 22 maj 

 

Justerade paragrafer 5-9 
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Kommunala Pensionärsrådet  

 

 

Underskrifter 

 
Sekreterare _________________________________________ 

 Monica Larsson 

 

 

 
Ordförande _________________________________________ 

 Einar Wängmark 

 

 

 
Justerare __________________________________________ 

 Sonja Strandell 
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Kommunala Pensionärsrådet  

 

 

§ 4 

 

Ulla-Marie Nilsson – trygghet 

 
Ulla-Marie informerar från en undersökning gjord av Region Gävleborg. 

 

Ställer ett par frågor 

Ovanåker är en av Sveriges tryggaste kommuner, men …. 

Varför tror ni att en av fyra vuxna kvinnor ändå upplever att det är otryggt 

att vistas ute när det är mörkt ute? 

Kan vi öka tryggheten i Ovanåkers kommun ytterligare? 

 

Svar: 

Många tror att media har stark påverkan på att kvinnor upplever att det är 

otryggt att vistas ute när det är mörkt. 

 

Roger Torvidsson representerar Ovanåkers kommun och delger polis-

myndighetens brottsstatistik från senaste träffen. 

 

Olle Östlin berättar om erfarenheter från den tidigare Byavakten och lyfter 

att en eller två individer kan förändra bilden mycket i en så liten kommun 

som Ovanåker. 

 

Det som anses vara det viktigaste att åtgärda är att öka trygghet i trafiken och 

pensionärsrådet är eniga om att det är vad som borde vara medborgarlöfte 

2020. 

 

Förslag är att försöka påverka Trafikverket att sänka hastigheten även från 

gamla Västanåskolan fram till rondellen från 50 till 40 samt att placera ut 

skyltar som visar sura/glada gubbar beroende på hastighet. 
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Kommunala Pensionärsrådet  

 

 

§ 5 

 

Information Fredrik Skoglund Bollnäs KPR 

 
Fredrik informerar om: 

Trygghet i vardagen – en heldag för seniorer på Kulturhuset i Bollnäs den 17 

oktober. Det bli tredje året på rad i höst och Ovanåker är inbjuden som 

medarrangör. Det blir information på förmiddagen och mäss del på 

eftermiddagen. Kommer ett program kring midsommar. 

 

Fredrik informerar även om polisens seniorråd som har fyra träffar per år och 

att det vore önskvärt med en representant från Ovanåker, Tomas Bolén 

kommer att åka på de träffar han kan. 
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Kommunala Pensionärsrådet  

 

 

§ 6 
 

Genomgång föregående protokoll 

 
Einar läser igenom föregående protokoll. 

 

Christian Olars är med för att höra lite mer om önskemålet kring skriftlig  

information för äldre om var man kan vända sig vid olika frågor. Nackdelen 

med broschyrer är att det blir fort inaktuella, annonsering i Woxnadals Nytt 

diskuteras. Christian tar med sig önskemålet men svaret i dagsläget är att  

kommunens växelpersonal är duktiga på att hänvisa till rätt person. 
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Kommunala Pensionärsrådet  

 

 

§ 7 

 

Information socialnämnd 

 
Einar informerar om: 

 
- Näskullen, var på besök för tre veckor sedan. Haft lite bekymmer med 

tjälskjutning på rören, har gjutit grund ligger i fas. Svårt i dagsläget att 

fylla boendet med endast personer med demenssjukdom 

 

- LOV finns ett företag som är intresserad av hemtjänstsidan. Underlag hur 

man söker med kravspecifikation finns på hemsidan. 

 

På Sonja Strandells fråga svarar Einar att det finns ett förslag på att lägga ut  

Gyllengården på entreprenad. 
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Kommunala Pensionärsrådet  

 

 

§ 8 

 

Information kommunstyrelsen 

 
Tomas informera om: 

 

- Placeringskostnader stora förändringar mellan 2015-2017. Svar på Rogers 

fråga är att vi har både egna och externa platser. 

 

- Information från kostenheten. Under en period från 2015 till 2018 har 

kostnaden för omsorgslunch gått från 43 kr till 55,91 kr livsmedels-

kostnaden har bara ökat med ca 1 kr. Att kostnaden ökar beror främst på 

att man tappar portioner varje år på både boende och matlådor, samt att 

arbetsstyrkan inte blivit minskad. Ca 1,3 miljoner mindre i intäkter har det 

blivit på dessa år. Arbetskostnaderna är nu minskad för 2019 med ca 

700 000 kr. 

Antal serverade portioner 2018 

Skolan                 289 802 st   1 538 fler portioner än 2017 

Sunnangården     146 336 st   9 502 färre portioner än 2017  

 

- Ett förslag på en projekteringskostnad på 500 000 kr till en idrottshall. 

Beslut i kväll på kommunfullmäktige. 
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Kommunala Pensionärsrådet  

 

 

§ 9 

 

Frågor till nästa möte 

 
Fråga om hospiceresurser i äldreboende lämnas av Dan Hälsing 


